
Zápisnica č. 2/2011  
zo zasadnutia Rady školy pri SOŠ Senica 

 
 

Dňa 6.4.2011 
Prítomní:  1. Mgr. Gabriela Portášová 
  2. Ing. Miroslav Púpala 
  3. Elena Hrušecká                          
  4. Mariana Vilčeková 
  5. Jaroslav Mišík 
  6. Dominika Jastrábová 
  7. Mgr. Jana Baranovičová 
  8. Magdaléna Sklenárová 
Svoju neúčasť ospravedlnili: RNDr. Ľubomír Parízek 
                                              Ing. Radovan Prstek 
    Jaroslava Huttová 
 
 
Program: 

1. Výročná správa činnosti Rady školy za rok 2010 ( informuje podpredseda RŠ ) 
2. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacej činnosti za 1.polrok 2010/2011 ( informuje 

vedenie školy ) 
3. Informácia o pracoviskách odborného výcviku  ( informuje zástupca pre OV ) 
4. Informácie o externej forme písomnej časti MS zo Slovenského jazyka a cudzích 

jazykov konaných dňa 15.3.2011 a 16.3. 2011 ( informuje vedenie školy ) 
5. Aktuálne problémy školy 
6. Rôzne 
7. Uznesenie 
8. Záver 
 

 
Zasadnutie rady školy otvorila Mgr. Gabriela Portášová, predsedníčka rady školy. Privítala 
členov rady školy a pozvaných hostí. 
K bodu 1: 
Ing. Miroslav Púpala oboznámil prítomných s činnosťou Rady školy pri SOŠ Senica v roku 
2010.  
K bodu 2: 
Výchovno-vzdelávaciu činnosť za I. polrok školského roka 2010/2011 zhodnotila zástupkyňa 
riaditeľa školy pre TV RNDr. Gabriela Kruppová. 
K bodu 3: 
Zástupca riaditeľa školy pre OV Mgr. Vladimír Michalka podal informáciu týkajúcu sa 
fungovania a vybavenosti pracovísk odborného výcviku. 
K bodu 4: 
Dňa 15.3.2011 sa konala písomná maturitná skúška zo slovenského jazyka a 16.3.2011 
z cudzích jazykov. Spolu skúšku absolvovalo 83 študentov. Do 29.4.2011 treba požiadať 
o zaslanie výsledkov týchto skúšok.  



Praktická časť maturitnej skúšky sa uskutoční na našej škole v dňoch 2.-5.5.2011, ústne 
maturity v dňoch 16.-20.5.2011. Informáciu poskytla RNDr. Gabriela Kruppová. 
K bodu 5: 
O aktuálnych problémoch školy informoval riaditeľ školy Mgr. Pavol Paradeiser: 
- ukončili sme výmenu svietidiel na škole, pomohli nám žiaci SOŠ Gbely v rámci odborného 
  výcviku, 
- na 2. poschodí bola dokončená výmena PVC v triedach, 
- chceme požiadať výbor ZRPŠ o poskytnutie peňazí na nákup kvetov a črepníkov v rámci 
  skrášľovania priestorov školy, 
- na celej škole máme vymenené okná za plastové, ale chýbajú nám žalúzie. ZRPŠ nám pos- 
  kytne finančnú pomoc na zakúpenie žalúzií na budove SOŠ aj PP na Továrenskej ulici, 
- v budúcom roku prebehne 3.etapa rekonštrukcie PP na Továrenskej ulici – zateplenie  
  budovy, 
- zrekonštruovali sme školské ihrisko so zabudovaným závlahovým systémom, 
- máme pripravené všetky potrebné doklady, aby sme mohli požiadať zriaďovateľa  
  o poskytnutie finančných prostriedkov na zbúranie telocvične, 
- naši MOV a žiaci odborov inštalatér a murár v rámci OV rekonštruujú zimný štadión, 
  ako odmena nám bude poskytovaná športová hala v budúcom školskom roku, 
- plánujeme vymeniť vchodové aj všetky prechodové dvere v budove školy, 
  vymeniť zadnú vstupnú bránu do areálu SOŠ za širšiu samoposuvnú, 
  zatepliť budovu SOŠ, 
- dostali sme súhlas na zrušenie oplotenia a sprístupnenie budovy PP na Továrenskej 
  ulici od autobusovej stanice, 
- polícia uskutočnila v našej škole akciu zameranú na vyhľadanie drog u žiakov, 
- pripravujeme vysporiadanie pozemkov pod budovou školy, 
- pracovný pomer ukončili p. Lajda – školník a p. Kudla – vodič, odišli do predčasného 
  starobného dôchodku, bol prijatý elektrikár, 
- výpoveď z pracovného pomeru dali dvaja čašníci z reštaurácie Malina, ktorých sme mali 
  zamestnaných cez ÚPSVaR 
- na dohodu o pracovnom pomere sme prijali psychologičku, nakoľko máme veľa integ- 
  rovaných žiakov, 
- potrebovali by sme nové auto na presun žiakov na odborný výcvik, náš súčasný vozový 
  park je veľmi zastaralý /viac ako 25 rokov/. 
 Naša škola ako aj ostatné školy v regióne bojujeme s nedostatkom finančných prostriedkov 
 na riešenie problémov spojených s prevádzkou školy a školských zariadení. 
K bodu 6: 
Zástupcovia rodičov, žiačka aj zamestnancov v rade školy SOŠ vyslovili pochvalu vedeniu 
školy za obnovu priestorov školy, čím sa zlepšili pracovné podmienky. Nákupom didaktickej 
techniky sa výrazne skvalitnil vyučovací proces. 
Mgr. Gabriela Portášová informovala o príprave volieb zástupcov rodičov do rady školy 
v mesiaci september alebo október po nástupe nových žiakov do prvých ročníkov. 
V dňoch 13.-16.4.2011 sa zúčastnia naši žiaci odborov kaderníčka, kozmetička a čašník 
na výstave  Mladý tvorca v Nitre. 
 



K bodu 7: 
Mgr. Gabriela Portášová prečítala návrh na uznesenie zo zasadnutia rady školy dňa 6.4.2011. 
K bodu 8: 
Predsedníčka rady školy oznámila, že v mesiaci jún 2011 sa uskutoční ďalšie zasadnutie 
Rady školy pri SOŠ Senica. Poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie rady školy 
ukončila.   
 
 
V Senici dňa 6.4.2011 
Zapísala:   Elena Hrušecká 
 
                                            

                                                 Mgr. Gabriela Portášová 
                                 predsedníčka rady školy 
                           
 


